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Referat  
Elevrådet ved Ringerike videregående skole 

Møtested: Teams  

Dato: 15.12.2021 

Tid: 11.30-12.10 

Referent: Mina Minaie 
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Medlemmer som møtte:  

Navn Funksjon Representerer 
Ingvild Søreide Leder Elevrådsstyret 

Anes Alnajjar Nestleder Elevrådsstyret, 1STD 

Mina Minaie Sekretær Elevrådsstyret, 2STE 

Ingrid Nesje Økonomiansvarlig Elevrådsstyret, 3STC 

Max E. Wergeland Styremedlem Elevrådsstyret, 1STB 

Oliver Raman Styremedlem Elevrådsstyret, 2STC 

Damla Elimie Tunca Elevrådsrepresentant 1RSA 

Andreas Lachen Bazddim Elevrådsrepresentant 1RSB 

Ulrik Ruud Remme Elevrådsrepresentant 1STA 

Dorthea Andersen Gåsbakk Elevrådsrepresentant 1STE 

Nika Jakir Elevrådsrepresentant 2IDA 

Yasmin Noureen Aslam Elevrådsrepresentant 2MUA 

Ida Helen Bye Elevrådsrepresentant 2STA 

Sara Ebid  Elevrådsrepresentant 2STB 

Henriette Kristoffersen 
Hjørnstad 

Elevrådsrepresentant 3MUA 

Helene Mala Haga Elevrådsrepresentant 3STA 

Vilde Myhre Elevrådsrepresentant 3STB 

Charlotte Vedhus Slettebakken Elevrådsrepresentant 3STD 

Ådne Øderud Skilbrei Elevrådsrepresentant 3STE 

 Andre møtedeltagere: 

Navn  Funksjon  Representerer  

Aud Hilde Gravermoen Elevrådskontakt Lærerne 

Kari Leite Lærer RØRE-prosjektet 

Ikke til stede: 1IDA, 1MUA, 1STC, 2SRA, 2SSA, 3IDA, 3MUA 

Saksliste: 

 Sak nr.: Tittel: 
1 Kari Leite informerer om RØRE 

2 Orientering  

3 Saker fra klassene  

4 Møteplan for neste termin  

5 Erfaring fra elever om deling av fag 

6  

  

Elevrådets behandling av sakene:  
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Sak 1, Kari  
Hva kom fram i diskusjonen:  

-Leder for musikklinjen, Kenneth Sørum Bekkemoen kom for å orientere om: 

• Skoleorkesterprosjekt. Det er allerede 34 påmeldinger allerede, både elever og ansatte ved 
skolen er interessert. 

•  Oppstart etter jul, alle kan være med uavhengig av erfaring, eneste kravet er motivasjon og 
lyst til å være med. Veldig lav terskel. 

• Man skal jobbe mot et prosjekt/en anledning.  

• Det skal opprettes et styre som skal drive med organisatorisk arbeid 

• Søkt 150 000 kr til innkjøp av instrumenter. Jo flere elever som melder seg jo flere midler vil 
man få tildelt. 

• Det trengs hjelp til å få spredt dette ut i klassene, og rekruttert fra ander linjer enn kun MUA 

• Trenger innspill på når man skal øve/samles. Det er foreslått fjerde økt onsdager, men dette 
krasjer med personalmøte. 
-Innspill fra elevrådet: 

• Søndager 

• For de som bor langt unna er det best å øve i skoletiden/på et tidspunkt hvor bussene går. 

• Torsdager under langt storefri 

• Fredager 

• Annenhver uke, eller en gang i måneden om det er en ukedag 

• Variering 

• Evt kalle inn til et allmøte etter jul hvor styre velges 

• Gruppeøvelser med de som velger samme instrument 

Hva ble bestemt: 

• Alle representanter tar opp dette i klassene/sprer budskapet, og om noen er interessert i å 

delta 

Kommentarer:  

• Om man er interessert sender man en mld til Kenneth Bekkemoen eller svarer på 

undersøkelsen som ble lagt ut i infokanalen på teams tidligere. 

 

Sak 2, UFT v/Ingrid og Nikolai 

 

Hva kom fram i diskusjonen: 

• Ingrid og Nikolai, samt Ingvild deltok på Ungdommens fylkesting i Viken, som ble avholdt i 

Kongsberg. 

• UFT er en plattform om hva ungdommer i fylket skal mene ovenfor fylkestinget i viken 

• Man kunne sende inn forslag til rådet, argumentere for sitt eget eller andres endringsforslag 

og deretter ble det votert over hvor man stemte for/imot 

• Veldig sosialt og gøy 

• Diskuterte temaer som: skole og jobb, samferdsel, kollektiv, helse, bærekraftig utvikling, 

kjernekrav og avkriminalisering av rus 
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Hva ble bestemt: 

 

Kommentarer:  

 

Sak 3, Skoleskyss v/Nikolai 

Hva kom fram i diskusjonen: 

• Ingvild og Nikolai deltok på Intervju med ringblad etter en mann fra hole tipset om at elever 

fra Jevnaker får gratis skoleskyss mens elever fra Ringerike og Hole må betale selv. 

•  Ingvild og Nikolai + 2 elever fra Jevnaker pratet med en journalist og la frem saken, som er at 

fylket kun har søkt om dispensasjon til å gi gratis skoleskyss til enkelte kommuner.  

• Dette synes de var urettferdig, siden elever fra andre kommuner må betale for å komme til 

skolen. Mener at alle bør slippe å betale. 

• Ikke skjedd noe endring enda. 

• Det er 2 buss selskaper som står for elvene på skolen sin transport, innlandstrafikk og brakar, 

men det er fylket må finansiere billetten. 

•  Ble også tatt opp på UFT.  

- Inspill 

• Sende mail til fylkesmannen, alle som sitter i fylkestinget kan kontaktes på viken sine nettsider 

• Samarbeide med andre skoler 

• Styret kan kontakte styrene på de andre skolene 

Hva ble bestemt: 

-Styret skal ta dette videre på neste styremøte, og informerer mer om prosessen på neste 

elevrådsmøte 

Kommentarer:  

-I dag er det slik at om det er over 6 km fra hjemmeadresse til skolen, har man krav på å få innvilget 

gratis busskort av brakar, men for elevene i hole har dette blitt avslått 

 

Sak 4, Prosjekt om en mer inkluderende avgangstid v/Ingrid  

Hva kom fram i diskusjonen: 

Ingrid er med i en gruppe sammen med russens hovedstyre i viken, andre elevrådsrepresentanter, 

politiet, sosial og rus fra kommunen og ombudet for barn og unge i viken. 

• Disse jobber med et prosjekt som tenker å jobbe med å utvikle en russetid som skal være mest 

mulig lik for alle avgangselever i Viken. 

• De jobber blant annet med: 

nulltoleranse for svartelister 

prøve å få feiring etter eksamen, få det politisk forankret 

samarbeid mellom russestyre og elevråd 

hvordan man skal samarbeide med politiet 

• Det er foreslått at man lager en prosjektgruppe med elevrådsrepresentanter og russestyret, 

for å jobbe med russetiden på Ringerike. Mer spesifikt om hvordan det skal bli mer 

inkluderende og skape en god feiring for alle/lage feiringer for vg3 uavhengig om man er russ 

eller kun ønsker å feire 

-Innspill: 
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• Ansatte sin holdning ovenfor avgangsfeiring påvirker fagene på ulik måte, ønske om at dette 

blir tatt opp blant lærere om hva deres holdninger og forventninger er. 

• Aud hilde har vært med på et møte tidligere, og understreker at man ønsker å lage et mer 

enhetlig bilde om hvordan viken sine skoler fremstilles i landet. Vil heller kalle det 

avgangsfeiring enn russefeiring. Er ikke sikkert at det skjer noe i år, men skaper tradisjoner 

senere 

Hva ble bestemt: 

• Russestyret skal inviteres på styremøtet i desember, for å prate om et eventuelt samarbeid 

-Alle bør ta opp dette i klassene: 

• Om klassene har inspill om når man ønsker å ha russefeiringen. Før/etter eksamen? 

• Hva slags feiringer man ønsker, mer spesifikt blant elevene på skolen 

Kommentarer:  

  

Sak 5, OD v/Henriette 

Hva kom fram i diskusjonen: 

• mange har ikke betalt inn for OD, selv om de er registrert at de jobbet selv om de har 

jobbet 

• Kommer til å sende ut en melding med info om at om man ikke betaler innen 29.11 får 

man heldagsfravær 

• Noen har betalt lite, da får man også heldagsfravær, minimumspris på 150 kr. Siden 

enkelte ikke har mulighet til å betale prisen på 400 kr. Har man ikke mulighet til å betale 

mer sender man melding til Henriette 

• Premie til klassen som har høyest gjennomsnitt per elev innbetalt 

• Fornøyd med gjennomføringen, høyere totalsum enn i fjor 

Hva ble bestemt: 

• Ble ikke bestemt noe spesifikt, men greit å orientere klassen om minimumsprisen og hva som 

skjer om man ikke betaler innen fristen 

Kommentarer:  

Service fikk beskjed om at de kunne jobbe i praksis og få penger av sjefen i praksisplass, dette skulle 

lærerne fikse, men har ikke blitt tatt videre 

Sak 6, Workshop med NMBU studenter v/Vilde 

Hva kom fram i diskusjonen: 

• Vilde og andre elver deltok på workshop med studenter fra NMBU i ås 

•  snakket om bærekraftig kantine og kantinen vår, lagde fremtidsplaner med utgangspunkt i at 

året var 2026 og skolen hadde vunnet pris for beste kantine. Lærte begreper og satte sammen 

denne kantinen/visjon. (Mye drivhus, dyrket selv, besøksskole for andre skoler.) 

•  Besøk av gård fra området, kom med syltetøy og lagde pannekaker. Snakket om hva som var 

bærekraftig 

Kommentarer:  

• Gruppen fra NMBU har fordypning i kantinemat fra skoler, skal videreføre forslaget de jobbet 

med  
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Sak 7, Grøtutdeling v/Aud Hilde 

Hva kom fram i diskusjonen: 

• Fullt skjema, folk kommer når de skal. Det fungerer bra og kantinen setter pris på jobben, det 

lages nytt skjema i januar 

 

Sak 8, IDA: skap og grøt på HF arena v/Aud-Hilde 

Hva kom fram i diskusjonen: 

• Har ikke kommet på plass enda, men prosessen er i gang 

• Lurt å gå gjennom listen med skap og om noen ikke er i bruk 

Hva ble bestemt: 

• Alle tar opp i klassene og spør om noen ikke bruker skapene sine, skriver ned på klasseliste om 

hvem i klassen sin som bruker/ikke bruker skapet sitt frem til neste møte  

Kommentarer:  

• MUA har store skap nede i kjelleren hvor mange er ledige, de har også en liste/oversikt over 

dette 

 

Sak 9, Rar lukt i A-bygget v/Aud-Hilde 

Hva kom fram i diskusjonen: 

• Blir jobbet med nå, årsaken er funnet og det er sendt videre til byggherren 

Sak 10, Julegrøt og pynting v/Anes 

Hva kom fram i diskusjonen: 

• Elevrådsstyret har pratet om utdeling av risgrøt i desember, med mandel i grøten med premie 

(eget alternativ til de som ikke tåler) 

• Det er sikkert at det skal settes opp juletre ved inngangen 

• Kantinedamene skal også sørge for noe pynting i kantinen 

-Innspill: 

• Lys på gelendrene 

• Lys på stolpene i kantina 

• Julemusikk i lunsjen 

Hva ble bestemt: 

• Ta opp på neste SMU møte om man kan pynte skolen, eventuelt hvordan man skal finansiere 

det hele 

 

Sak 11, Saker fra klassene 

Hva kom fram i diskusjonen: 

• Fikse lys på doene i 4etg, ble tatt opp på et smu møte, men har ikke blitt tatt videre 

• Heldagsprøver/blokkprøve rett etter ferier, om dette kan endres? 

• Noen programfag dropper eller flytter prøver, har andre vurderinger enn prøver. Selv om 
lærerne har en årsplan å følge kan de fortsatt flytte prøver 
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• Flere fellesområder på skolen, med stoler/bord/sofa, litt over alt. Mange tomme arealer som 
kan brukes til.  

• Skapene står tett sammen, trangt. Spørsmål om de kan flyttes fra hverandre 

• Toast i kantina, rett i koppen, nudler, 

• hvorfor man ikke kan ha sukkerbrus/energidrikk når Hønefoss har det (Noisy i kantina er 
økologisk) Kantina vår har andre satsinger enn kantina på hfs.  

• Ball, typ juleball.  

Hva ble bestemt: 

• Alt som ikke har blitt løst eller tatt opp tidligere tas videre 

 


